
 

 

Zápisnica 

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Trnovci nad Váhom volebného obdobia 2022 – 2026, 

              ktoré sa konalo 4. augusta 2023 v zasadačke  

Obecného úradu Trnovec nad Váhom 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 
Program:  
1. Otvorenie:  
     a) voľba návrhovej komisie 
     b) určenie zapisovateľa 
     c) určenie overovateľov zápisnice 
2. Žiadosť o nenávratný finančný príspevok na projekt „Podpora udržateľnosti kultúry v Trnovci nad 
Váhom“ - spolufinancovanie 
3. Diskusia 
4. Záver  
 
 
7. zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol zástupca starostu Ing. Peter Gašpierik, ktorý 
privítal prítomných poslancov a poďakoval im, že prišli na toto neplánované zasadnutie v netradičnom 
termíne, v piatok. Konštatoval, že pozvánky boli doručené všetkým poslancom, prítomných je 8 
poslancov, zastupiteľstvo je teda uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu. Ospravedlnila sa Ing. 
Ábrahámová a starosta obce, ktorý je na dovolenke. Do návrhovej komisie Ing. Gašpierik určil poslancov 
Ing. Hlavatého, R. Hrabovského a K. Tuskovú, následne sa obrátil na poslancov s otázkou, či majú 
k zloženiu tejto komisie pripomienky alebo pozmeňujúci návrh. Keďže takýto návrh neodznel, dal 
zástupca starostu o zložení návrhovej komisie hlasovať. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje zloženie návrhovej komisie 
 
Prezentácia: 8 
Za: 8 (Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. Suba, PhD., M. Tóth, 
K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Na základe prevedeného hlasovania bola návrhová komisia jednohlasne schválená. Za zapisovateľku Ing. 
Gašpierik určil Ivetu Mesárošovú. Za overovateľov zápisnice zo 7. zasadnutia OZ určil poslancov Dezidera 
Marčeka a Martina Tótha. 
 
Predsedajúci sa spýtal poslancov, či majú návrhy alebo pripomienky k programu rokovania, resp. či 
žiadajú program doplniť. Žiadne návrhy a pripomienky k programu dnešného zasadnutia neodzneli, 
preto zástupca starostu dal hlasovať o schválení programu 7. zasadnutia OZ ako celku. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva 
 
Prezentácia: 8 



 

 

Za: 8 (Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. Suba, PhD., M. Tóth, 
K. Tusková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v navrhovanom znení.  
 
K bodu programu 2: „Žiadosť o nenávratný finančný príspevok na projekt „Podpora udržateľnosti 
kultúry v Trnovci nad Váhom“ – spolufinancovanie 
 
Ing. Gašpierik uviedol, že ide o opätovné otvorenie žiadosti, ktorá bola podaná v roku 2021 a požiadal 
o bližšie informácie prednostku obecného úradu, potom aj o stanovisko predsedu komisie finančnej, 
podnikateľskej a nakladania s majetkom obce Ing. Hlavatého. Najskôr odovzdal slovo Mgr. Vargovej, 
ktorá sa ospravedlnila, že dnešné zasadnutie bolo zvolané takto náhle, ale aj úrad je v časovej tiesni 
a potrebuje stanovisko poslancov. Ako bolo zmienené, jedná sa o projekt z roku 2021 v hodnote cca 176 
tisíc eur, kde poslanci uznesením schválili aj 5% spoluúčasť na financovaní. Tento projekt bol zameraný 
na opatrenia proti koronavírusu a pôvodne ho zamietli. Teraz však štát zistil, že by musel vrátiť množstvo 
peňazí, preto otvoril zásobník projektov a chce, aby sa čo najviac z nich realizovalo. Oslovili aj nás a my 
sme súhlasili napriek časovej tiesni, lebo ukončiť realizáciu a vyúčtovať je treba do konca roka. Verejné 
obstarávanie bolo rozdelené na dve časti, cca 100 tisíc je cena za ozvučenie a osvetlenie, táto cena aj po 
dvoch rokoch zostala takmer rovnaká ako bola. Keď si však obec zisťovala aktuálny rozpočet za stavebné 
práce, ten vyskočil zo 65 tisíc na a135 tisíc, čo je viac než 100% nárast. Obecný úrad oslovil nezávislého 
rozpočtára, ale ten napočítal ešte o tritisíc eur viac a cena by zrejme nebola veľmi odlišná ani po 
verejnom obstarávaní. Náklady projektu sa teda zvýšia takmer o 70 tisíc plus spolufinancovanie, 
zvažovali sme, že by sa niektoré položky nerealizovali, len do výšky 65 tisíc, ako bol projekt schválený, 
zatiaľ však nemáme stanovisko ministerstva. Tí však budú zrejme mať odmietavý postoj, práve z dôvodu 
časovej tiesne, zatiaľ však existuje aj táto možnosť. Znovu sme si prešli aj rozsah stavebných prác, keby 
sme mali dofinancovať tých pôvodných 9 tisíc, asi by sa oplatilo do projektu ísť, ale nie za 80 tisíc. 
V Miestnom kultúrnom stredisku je napríklad kamenná dlažba a mala by sa tam umiestniť keramická vo 
výške 8 mm, aj na finančnej komisii nastala zhoda, aby sa takáto zmena radšej nerobila. Pokiaľ ide 
o vinylové podlahy, je tam určité dispozičné riešenie a pokiaľ by sme išli do ďalšieho projektu, v ňom sa 
toto dispozičné riešenie zmení, teda by to kolidovalo, lebo ak by sme do výmeny podláh išli, je tam 
monitorovacie obdobie, ktoré je potrebné dodržať. Prednostka povedala, že ona osobne sa nemôže 
prikloniť ani k jednej alternatíve, je tu pravdepodobnosť dosť vysoká získať tých 176 tisíc, ale 
spolufinancovanie je vysoké a rozsah prác nie je taký, ako by sme si predstavovali. Aby sme si úplne 
neuzavreli možnosti, možno by sa dalo spustiť verejné obstarávanie, ale s podmienkou, že účinnosť 
nadobudne vtedy, keď bude splnené spolufinancovanie zo strany štátu alebo únie, teda, že tých 70 tisíc 
nebude platiť obec, zakončila Mgr. Vargová. 
 
Potom sa slova ujal Ing. Hlavatý, informoval, že včera popoludní zasadla finančná komisia, členovia tiež 
boli zvolaní narýchlo, je preto rád, že prišli a spoločne sa nad možnosťami zamysleli. Prvým 
konštatovaním bolo, že štát si robí z obcí žarty, takouto ponukou nám nepomáha. Druhá otázka bola 
možnosť prefinancovania, dostali odpoveď, že obec by tých 80 tisíc našla a mohla ich zaplatiť, aj keď nás 
čaká preplatenie faktúr za materskú školu, dalo by sa to prekryť krátkodobým úverom. Komisia včera 
skonštatovala, že v projekte sú veci, ktoré by boli prínosom, ďalšie, ktoré by sme možno ani nevedeli 
využiť a také, ktoré nám prekážajú, lebo sa medzitým plánujeme uchádzať o peniaze z plánu obnovy a tu 
by došlo ku kolidovaniu. Členovia komisie zvažovali všetky pre aj proti a väčšina členov s ťažkým srdcom 
navrhla nejsť do tohto projektu, radšej sa zapojiť do plánu obnovy a získať niečo komplexné, čo vyrieši 
celý kultúrny dom, kúrenie, tepelnú izoláciu. Aj tak je tu problém, lebo ide o budovy skolaudované do 
roku 1980 a naše MKS bolo skolaudované v roku 1981, išlo by teda len o jeho časť. Ing. Hlavatý povedal, 
že neverí, že štát by obci tých 80 tisíc preplatil, skôr by navrhol niektoré práce vypustiť, lebo koniec 
decembra je termín šibeničný. Vidíme to pri materskej škole, môže sa stať niečo nepredvídateľné, keby 
sa tie stavebné práce dali vypustiť, komisia by súhlasila, ak však projekt treba vziať ako celok, komisia 
finančná zastala názor, že radšej sa nezapojiť, hoci rozhodovanie nebolo ľahké. Pokiaľ by ministerstvo 
súhlasilo s tým, že niektoré práce sa z projektu vypustia, navrhuje do projektu sa zapojiť. 



 

 

Ing. Gašpierik otvoril diskusiu k tomuto bodu, prihlásil sa R. Hrabovský, povedal, že vie, ako rastú 
náklady v stavebníctve, navrhuje ísť do toho, lebo za pol roka budú náklady ešte vyššie, nikto nie je 
prorokom, ale treba urobiť aspoň niečo a prípadne to dofinancovať. Ing. Hlavatý mu odpovedal, že by 
mal vedieť podrobnejšie, o čo ide, navrhol prednostke, aby poslancom projekt ukázala. Mgr. Vargová po 
zapojení dataprojektora vysvetlila, že na ozvučenie a osvetlenie pôjde zhruba sto tisíc, okrem toho sa 
bude meniť podlaha, tri okná pri hlavnom vstupe, hlavné dvere, dvere z dvora a vnútorné dvere. Ing. 
Hlavatý dodal, že keby sa jednalo o komplexné riešenie, komisia by s tým nemala problém, ale napríklad 
v knižnici sa má vymeniť podlaha, je treba vysťahovať knižnicu aj archív, vymeniť podlahu a všetko 
nasťahovať späť. M. Tóth doplnil, že je tu aj problém, že kvalitnejšia dlažba bude nahradená menej 
kvalitnou. Potom Mgr. Vargová ukázala, v ktorej časti sa budú robiť úpravy, Ing. Rábek sa spýtal, či sa 
nebude riešiť časť pri WC, Mgr. Vargová povedala, že nie, na prízemí ide o renováciu vinylovej podlahy 
a drevenej časti, hore v zasadačkách výmena dverí a podláh, v knižnici a na chodbe sa menia len 
podlahy, nebudú sa meniť okná ani dvere. Ing. Hlavatý sa spýtal na zmenu dispozičného riešenia za 
pódiom, či sa počíta v tomto projekte aj s ňou, dostal zápornú odpoveď. PaedDr. Suba, PhD. upozornil, 
že v projekte sú neaktuálne dátumy, Ing. Hlavatý mu povedal, že projekt je pôvodný, spred dvoch rokov, 
vtedy nám ho zamietli, ale dnes, keď ceny sú dvojnásobné, nám ho chcú schváliť. Mgr. Vargová doplnila, 
že obec by dostala dotáciu 176 tisíc a spolufinancovala by 8 tisíc plus 80 tisíc, Ing. Hlavatý k tomu dodal, 
že pritom vedia, ako to chodí, lebo ešte na mieste môžeme zistiť, čo všetko ešte treba spraviť. PaedDr. 
Suba, PhD. sa spýtal, koľko peňazí má obec na účte, je to veľká chyba, treba ich použiť, on súhlasí s Ing. 
Hlavatým, treba riešiť veľkú sálu, tam sa podlaha vlní, ale úpravu dlážky v knižnici, do toho by nešiel. 
Dnes je chybou mať milión na účte, na inflácii obec stráca kopu peňazí. Mgr. Vargová pripomenula, že sa 
rieši materská škola, tam bude treba platiť. PaedDr. Suba, PhD. sa zaujímal, či je reálna šanca zapojiť sa 
s novým projektom, veď do septembra bude všetko stáť, prednostka mu odpovedala, že momentálne 
žiadna výzva nie je, toto je vrabec v hrsti, hovorí sa o tom, že v septembri výzva vyjde, ale ťažko povedať, 
či to bude naozaj. PaedDr. Suba, PhD. povedal, že takto by to obec stálo možno 60 tisíc, prednostka mu 
povedala, že obec by musela žiadať zmenu projektu. Ing. Gašpierik sa zapojil do diskusie, že ministerstvo 
nebolo ochotné prevziať záväzky, ktoré vznikli vinou štátu a poskytnúť za to náhradu, súhlasí s Ing. 
Hlavatým, že možno za tých 80 tisíc môžeme urobiť niečo svojpomocne, keby sme išli do tohto projektu, 
mohol by byť problém pri ďalších výzvach. Ing. Hlavatý povedal, že on prišiel s návrhom, aby obec 
urobila niektoré práce svojpomocne, keď na to máme, treba urobiť, čo potrebujeme. Ing. Rábek navrhol 
v novej budove vymeniť okná a starú nechať, v prípade, že získame dotáciu. Mgr. Vargová upozornila, že 
osvetlenie a ozvučenie, ktoré by sme týmto projektom získali, si sami nebudeme môcť dovoliť, je to 
profesionálna technika. M. Tóth uviedol, že možno by sa dalo obstarať niečo lacnejšie, Ing. Hlavatý 
povedal, že predovšetkým išlo o osvetlenie javiska, my nemáme ochotníckych hercov a sála sa až tak 
nevyužíva, takže toto ho veľmi netrápi. Prednostka s ním súhlasila, keby bola spoluúčasť len tých 8 tisíc, 
určite by sme do toho išli, ale 80 tisíc je veľa. PaedDr. Suba, PhD. povedal, že mať milión na účte je 
chyba, prednostka mu odpovedala, že má obec na účte 600 tisíc a tie budú použité na úhradu prác na 
materskej škole. Upozornila ešte, že ak by ministerstvo súhlasilo s tou zmenou projektu, je potrebné 
rozbehnúť verejné obstarávanie s podmienkou, že ho dofinancuje buď štát, alebo sa rozpočet skreše. 
Ing. Gašpierik sa spýtal, či má niekto ďalšie otázky, a následne dal hlasovať o návrhu uznesenia. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Obecné zastupiteľstvo v Trnovci nad Váhom 
 
schvaľuje  
 
a) podľa §11 ods. 4 Zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení v rámci Integrovaného 
operačného programu na Podporu udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcií v súvislosti s 
pandémiou COVID-19 na základe výzvy IROP-P07-SC77-2021-75- Podpora udržateľnosti a odolnosti 
kultúrnych inštitúcií zabezpečenie finančných prostriedkov na dofinancovanie nákladov spôsobených 
nárastom cien za tovary a služby z rozpočtu Obce Trnovec nad Váhom 
 
 
Prezentácia: 8 
Za: 0  



 

 

Proti: 8 (Ing. Gašpierik, Ing. Hlavatý, R. Hrabovský, D. Marček, Ing. Rábek, PaedDr. Suba, PhD., M. 
Tóth, K. Tusková) 
Zdržal sa: 0 
 
Uznesenie obecného zastupiteľstva nebolo schválené. 
 
K bodu 3: „Diskusia“ 
 
Zástupca starostu obce otvoril diskusiu tým, že poslancov pozval na hodovú zábavu a pripomenul, že 14. 
augusta sa uskutoční verejné prerokovanie zámeru na vybudovanie fotovoltickej elektrárne Amerika II, 
poslanci dostanú pozvánku aj e-mailom. Potom sa spýtal, či má niektorý poslanec príspevok, prihlásil sa 
D. Marček, ktorý pozval poslancov na hodový futbalový zápas. 
 
Ďalšie diskusné príspevky už neodzneli, preto Ing. Gašpierik poďakoval prítomným za účasť a ukončil 7. 
zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
 
 
Overovatelia: 
 
 
 
 
Dezider Marček                                                                                                     Martin Tóth 
 
 
 
 
Zapísala: Iveta Mesárošová 
 
 
 
 
V Trnovci nad Váhom, 14. augusta 2023                                            
 
 
 
 
 
                                                                                               Mgr. Oliver Berecz, starosta obce 


